
Kano- og Kajakklubben Gudenaa
Referat, bestyrelsesmøde,

den 22. november 2023 kl. 19.00 i klubben

Til stede: Annemette, Flemming, Jeanett, Brian, Boll, Peter
Afbud fra: Ole
Næste møde: 10. januar 2024 hos Brian

Dagsorden:
0. Fonde og nyt budget for byggeri Henning deltager:

Peter og Henning har fremlagt oplæg til nye ansøgninger og fået
input dertil fra bestyrelsen.

1. Godkendelse dagsorden:
ok.

2. Punkter fra tidligere:
Flemming får samlet op med bådudvalget. Boll får samlet op med
materieludvalget.
Heidi vil gerne stå for Havneræs i Randers.

3. Årsplan:
Der er styr på kommende aktiviteter.

4. Økonomi og medlemstal:
Medlemstal: 240. Økonomien ser rigtig fin ud.

5. Nyt fra DKF/Kommune:
Intet nyt.

6. Udvalg:
Svømning/livreddere går så fint.
Vinterbadeudvalg:
Der skal repareres en lampe på hjørnet af bådhuset, så vinterbaderne
har lidt lys.
Palle har søgt en redningskrans, som vi har fået bevilget.
Ønske om “fjernstart” til saunaen. Det kommer med et nyt klubhus.
Kontingent for vinterbadning (indtil nyt klubhus) foreslåes koste 400 kr.
Saunatønde kan være en ide, hvis mange vil vinterbade.
Ønske om at kunne tage en gæst med til vinterbadning.
Sæsonen går fra standerstrygning til standerhejsning.



7. Status byggeri, fonde:
Intet nyt.

8. Evt.
- Oprydning på opslagstavle:

Det er gjort.
- Internet ( Adresse og pris):

Adressen hos YouSee skal ændres, så posten kommer til Flemming.
Jeanett klarer det.

- Affaldsordning (brev fra Randers Kommune):
Jeanett ringer og hører hvad vi skal stille op.

Ref. Annemette


